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Ordinært møde i Seniorrådet den 07.06.2021 

 

 

 

 

 

 

Kommunen har bedt Seniorrådet om et høringssvar vedrørende Plejeboligbehov 

på baggrund af seneste befolkningsprognose 

Seniorrådets udtalelse: 

Seniorrådet tager sagen til efterretning. 

 

På Seniorrådets vegne 

Jørn Gettermann 

 

 

 

Høringssvar af 07. juni 2021 


